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Trafikudvalget har i brev af 19. marts 2005 stillet mig følgende spørgsmål 
15 – L 84, som jeg hermed skal besvare.

Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 15:

"Vil ministeren bekræfte, at ministeren er indstillet på, at der efter 2 år skal 
foretages en evaluering af lovforslagets konsekvenser m.h.t. trafiksikker-
hed og vedligeholdelse af de veje, der overføres fra amterne til kommuner-
ne og vil ministeren i tilfælde af, at det til den tid viser sig, at standarden er 
blevet dårligere, være indstillet på at ændre på strukturen?"

Svar:

Som anført under 1. behandlingen af lovforslaget vil regeringen følge ud-
viklingen i de nye kommuner nøje, ikke mindst på trafiksikkerhedsområ-
det.

Der vil således efter en passende indkøringsperiode på et par år blive gen-
nemført en grundig vurdering af det lokale trafiksikkerhedsarbejde efter 
gennemførelsen af kommunalreformen på vejområdet.

Når resultatet af vurderingen foreligger, vil jeg tage stilling til om og i gi-
vet fald hvilke forholdsregler, der er behov for at tage. Jeg forventer ikke, 
at det vil blive nødvendigt med større strukturelle ændringer på vejområdet 
i den forbindelse, men jeg er naturligvis åben overfor, at der kan blive be-
hov for at overveje muligheden for at træffe foranstaltninger for at afhjælpe 
konkrete problemstillinger.

Med venlig hilsen

Flemming Hansen
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